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Protokoll 8/2022 

Fört vid Hägersten-Älvsjös pensionärsråds sammanträde 

onsdagen den 19 oktober 2022 kl. 14:00-15:30, Telefonplan 

30 
 

Ledamöter   Christer Bertling Ordförande (PRO) 

  Gunnar Carlsson Vice ordförande (SPF) 

Åke Lif (PRO) 

Birgitta Airas (SPF) 

Kerstin Andersson (SKPF) 

 

Ersättare  Sune Pettersson (PRO) 

Torbjörn Sundsgård (SPF) 

Katrin Wicén (PRO) 

Irene Svensson, (SPF) 

Kerstin Ström, (SPF) 

 

Övriga närvarande Eva Alama Avdelningschef  

Annelie Johansson Sekreterare 

 

Justerare   Christer Bertling (PRO), Sune Pettersson (PRO) 

 

Datum för justering  2022-10- 21 

Paragraf   §§1-6 

Sekreterare   Annelie Johansson 
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§ 1 
Sammanträdets öppnande och godkännande av 
dagordningen 

Ordföranden öppnade mötet och dagordningen godkändes. 

 

Medlemmarnas organisationstillhörighet samt närvaro: 

 

Närvarande medlemmar: 

Christer Bertling (OPOL) PRO  

Gunnar Carlsson (OPOL) SPF 

Åke Lif (OPOL) PRO 

Birgitta Airas (OPOL) SPF  

Kerstin Andersson SKPF 

Ersättare: 

Sune Pettersson (OPOL) PRO 

Torbjörn Sundsgård (OPOL) SPF 

Irene Svensson (OPOL) (SPF)  

Katrin Wicén (OPOL) (PRO) 

Kerstin Ström OPOL) (SPF) 

Förhindrade: 

§ 2 
Val av justerare 

Christer Bertling PRO och Sune Pettersson PRO valdes att justera 

dagens protokoll. Justering av protokollet sker 21 oktober via mejl. 
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§ 3 
Aktuell information från förvaltningen 

Eva Alama, avdelningschef för äldreomsorg informerade om: 

 Ny politisk majoritet 

Beslut har tagit om ny majoritet. Ny stadsdirektör är Fredrik 

Jurdell och ny äldre- och kulturborgarråd är Torun Boucher 

(V). Ingen mer information än om tillsättningen i 

Hägersten- Älvsjös nämnd. 

 Seniorhälsans dag 

Dagen var välbesökt samt att Seniorhälsan testade ett 

digitalt sätt att ta del av dagen, de live sände från 

seniorhälsans dag. 

 Kulturprojekt 

Kulturkontoret har tillsammans hemtjänsten ordnat så att 

Romeo och Julia kören under en veckas tid kunnat besöka 

äldre som bor hemma med hemtjänst för att uppträda. 

 Vårddjur 

Vård och omsorgsboende har haft besök av en häst och det 

uppskattades av de boende. 

 Nyckelfri hemtjänst 

1 december kommer nyckelfri hemtjänst att succesivt 

införas. 

 Bedrägerier mot äldre 

Information från äldreförvaltningen och att polisen har 

uppmärksammat under den senaste tiden att bedrägerier mot 

äldre har ökat. Med anledning av detta kommer en 

annonseringskampanj gå ut om hur man kan skydda sig mot 

bedrägerier. 

 Covid 

Endast mindre utbrott med lättare symptom, personalen 

arbetar utifrån den rekommenderade säkerhetsåtgärderna så 

som testning, kohortvård osv. 

§ 4 

Anmälan av protokoll 

Stadsdelsnämndens sammanträde 29 september 2022 

Pensionärsrådet hade synpunkter att brukarenkäterna missades när 

de ligger i samlad rapporter. Men undrar om äldreomsorgen arbetar 

med resultaten från brukarundersökningen. Svar; 

Brukarundersökningens resultat används inom äldreomsorgen 

förbättringsarbete. 

KPR:s sammanträde 20 september 2022 
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Pensionärsrådet hade inga synpunkter och lade protokollet till 

handlingarna. 

Rådet för funktionshinderfrågor 21 september 2022 

Pensionärsrådet hade inga synpunkter och lade protokollet till 

handlingarna. 

Pensionärsrådets sammanträde 21 september 2022 

Pensionärsrådet hade inga synpunkter och lade protokollet till 

handlingarna. 

§ 5 
Ärenden till Stadsdelsnämnden 

Ärende 2 - Medborgarförslag om tryggare och snyggare 
genväg från Vantörsvägen till Mälarhöjdens IP 

Pensionärsrådet stödjer förslaget. 

Ärende 3 - Medborgarförslag om boulebanor i 
Svandammsparken 

Pensionärsrådet stödjer förslaget. 

Ärende 4 - Plantera äppelträd i Solberga 

Pensionärsrådet har tillstyrkt ärendet tidigare men kommenterar att 

det är dyra äppelträd som planteras. 

Ärende 7 – Missförhållanden inom kommunala hemtjänsten 

Pensionärsrådet framför att om det är så att missförhållanden 

uppstår att det då givetvis åtgärdas. 

Ärende 8 – Nästa steg – Ökad kvalitet och jämlikhet i vård 
och omsorg för äldre personer 

Pensionärsrådet är positiva till att få med sina synpunkter på 

remissen som en bilaga till ärendet. Önskar att det alltid kunde vara 

så. 

Ärende 10 – Samråd om program för Fruängen 

Pensionärsrådet lyfter vikten av hänsynstagande till oss äldre 

avseende trygghet, grönytor, parkbänkar, bra gångbanor och 

gemensamhets lokaler för boende och föreningsliv mm 

§ 6 
Övriga frågor 

Pensionärsrådets frågor inför arbetet med verksamhetsplan 2023 
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Pensionärsrådet lyfter följande områden som viktiga att arbeta med 

under 2023 för att öka kvalitén inom äldreomsorgen 

 Kompetens-kontinuitet (personal) 

o Utbildning av personal 

o Språkutbildning 

o Personal kontinuitet hemtjänst och personal täthet 

inom vård och omsorgsboenden 

o Handledning för personal 

 De äldre   

o Ökad delaktighet för de äldre  

o Levnadsförhållanden 

 Hälso- och sjukvård 

o Vård i livets slutskede/Ingen ska dö ensam - Vak 

o Läkemedelshantering/felmedicinering 

o Samverkan med läkarorganisationen 

 Biståndsbedömning 

o Hemtjänst utan särskildprövning 

o Generösare biståndsbedömning för särskilda 

boenden när det finns många tomma lägenheter att 

tillgå 

 Övrigt 

o Föreningsbidrag – för omfattande ansökningsprocess 

o Stadsplaner – pensionärsrådet kommer att inkomma 

med synpunkter på dessa ärenden regelbundet 

 

Fråga som inkom under sammanträdet från rådet och som besvaras 

nästkommande sammanträde. 

Under pandemin fick de personer som bor på vård och 

omsorgsboende möjlighet till att få syrgas, till skillnad mot hur de 

var innan pandemin då de personerna med behov av syrgas hade 

svårt att få en plats på vård och omsorgsboende. Hur ser det ut 

idag? Kan de med behov samt tillfälligt behov få syrgas på vård 

och omsorgsboendet? 

 

Nästa sammanträde är 16 november kl 14:00 


